

捐款表格
Donation Form

為了紀念協會成立 60 週年，協會特別設計了一套紀念郵票套摺，當中的主角人物均是協會轄下不同特殊幼兒中心、學校、院舍和庇護工場的服務使用者。主角們綻放的燦爛笑容，充分展示他們對協會高質專業服務，以及員工關愛友善的由衷肯定。郵票套摺限量推出 2,000 套。每捐款\$400 可獲得郵票套摺乙套，送完即止。歡迎大家踴躍支持!

To commemorate the 60th anniversary of the Association, we have specially designed Souvenir Stamp Pack. The main characters of the stamps are our service users from pre-school centres, schools, hostels and workshops. Their smiling faces signify their recognitions of our quality services and the feeling they have towards the love and care of our staff. The stocks of stamp packs are limited to 2,000 sets. **Every donation of \$400 will receive one set of complimentary gift of stamp pack.** Gifts are available while stocks last. Your generous support is much appreciated!

個人/公司名稱 Name of the Individual / Company : _____
(For receipt use 收據抬頭用)

郵寄地址 Postal Address : _____

聯絡電話 Contact Number : _____ 電郵 Email : _____

捐款金額 Donation Amount : _____ 郵票套摺數量 Number of stamp pack : _____套 set

支付方法 Payment Methods : (請以 ✓ 表示，可多項選擇 Please ✓ as appropriate below)

劃線支票。抬頭請寫「香港耀能協會」。(請把支票及此表格寄回協會企業傳訊部)
By crossed cheque payable to "SAHK". (Please send the cheque with this form to the Association's Corporate Communication Department.)

直接存入協會戶口 (中國銀行 012-806-00030099 或 匯豐銀行 004-110-063591-001)。請連同存款單或入數紙正本及此表格寄回本會企業傳訊部，如未能提供存款單或入數紙正本，協會將不會向捐款人發出收據。
By bank deposit to the Association's accounts (Bank of China 012-806-00030099 or HSBC 004-110-063591-001). Please send the original of bank-in-slip with this form to the Association's Corporate Communication Department. Original of bank-in-slip must be provided for donation receipt issuance.

備註 Remarks :

1. 請勿郵寄現金。 Please DO NOT send cash to us by post.
2. 郵票套摺將會於捐款後 2 個月內以郵遞方式寄出。 The stamp pack will be sent by post within 2 months after the donation.
3. 協會將負責郵寄費用。 The Association will pay for the postage fee.
4. 捐款確認後，恕不接受任何更改。 No change is allowed after the donation is completed.
5. 閣下所提供的個人資料只用作處理是次有關捐款行政事宜。 Your personal information will only be used for processing the administrative matters of this donation.
6. 請填妥此表格並傳真至 2866 3727、電郵至 sahk60@sahk1963.org.hk、或寄回協會地址香港北角百福道 21 號 18 樓 02 室香港耀能協會企業傳訊部。 Please complete and return the form by fax 2866 3727, email to sahk60@sahk1963.org.hk, or post to SAHK Corporate Communication Department, room 2, 18/F, 21 Pak Fuk Road, North Point, Hong Kong.
7. 如有查詢，可請致電 3965 4025 冼依勵小姐或 3965 4031 與曾慧殷小姐聯絡。 For enquiry, please contact Ms Elizabeth SIN at 3965 4025 or Ms Kago TSANG at 3965 4031.

多謝支持! Thank you for your support!